
BJØRN SVERRE KRISTENSEN 
komponist, utøver 
Ole Bulls gate 44 
2318 Hamar 
tlf. 9226 0964 
epost: bjornsk@hotmail.com 
hjemmeside: https://www.bjornsverre.com/ 
youtube-kanal: https://www.youtube.com/@bjornskristensen 

Referat fra styremøte 03/23 i Hedmark folkemusikklag. 

Dato og tid: tirsdag 8. august 2023, kl. 16:00 Hvor: Messenger. 


Til stede: Esten Næverdal, Casbar Schârer, Kristian Finsveen, Kristian, Elisabet Olhans, 
Bjørn Sverre Kristensen


Forfall: Marius Westling, Einar Hyllvang,


Referent: Bjørn Sverre Kristensen


Saksliste: 

1. Referat fra forrige styremøte, 3. juni 2023 (se referat i arkivet). Referatet 

godkjent. 


2. Kasserer Esten og evt. Caspar orienterer om lagets økonomi, innkomne e-

poster, tilskudd, etc. Esten, økonomisk status pr. 080823. Saldo kr. 11.836,-. 
Utestående fordringer: Ny fordring fra SREK 9.000,-, Utestående ca. kr. 18.000,- fra 
Casbar. HF-stevnet i april i Alvdal, husleie: 5.000,- har ennå ikke kommet. Total 
gjeld på kr. 32.000,-. Søknadsoversikten må ajourføres. Ca. kr. 44.000 er kommet 
inn som er gått til utgifter. SPREK-prosjektet gir en del inntekter. Dersom alt ikke 
går ut kan det være «lys i tunellen». Lånet til Casbar er knyttet til 
notehefteprosjektet. Viktig da for å få inn det utestående store beløpene som er 
innvilget i tilskudd både til Notehefteproosjektet og til SPREK. 


3. SPREK-prosjektet: framtid og ledelse. Jeg viser til epost fra Elisabet Olhans 3. 
august hvor hun har tanker om framtidig drift og prosjektleder-kostnader, samt at 
hun ønsker å fratre 31.10.23, dvs. før kontraktfestet tid som var 31.12.23. Styret 
må ta stilling til hvor lenge prosjektet skal vare. Hva med søknader for 
høstsemesteret? Er det da fullfinansiert i perioden? Elisabet: Administrasjons-
mengden må stå i forhold til økonomien. Tilskuddene for SPREK er på tilsammmen 
kr. 124.000,- Det har ikke kommet inn. kr. 49.000 på vei inn, tilskuddet på 50.000 
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som ikke betales inn før i slutten av året, nok et tilskudd på kr. 25.000 fra SFF 
(tidligere RFF), Trondheim. Dette er midler for dette året. Til neste år må det skrives 
nye søknader. Fellesmappen som vi har: Der ligger det masse info fra tidligere 
prosjekter i SPREK. Kontaktpersoner som Lisbeth Jenstad i Elverum mener at det 
er viktig at SPREK har en prosjektleder. Det er brukt mye ressurser på 
prosjektledelse i forhold til det som er blitt brukt til virksomhet. Kunne kostnaden 
være 4500 pr. måned og ikke 9.000,-? Casbar: Er prosjektet gjenomført? Dersom 
det er det er situasjonen lys. Hvor mye skal gjennomføres? Instruktørsamling i 
september. Vi har ikke instruktørkostnader. Samling for barn samtidig vil medføre 
en kostnad (Martin Myhr som instruktør). Må se an økonomien. I tillegg: Besøk på 
tre skoler i september som Martin skal gjøre. Viktig å gjennomføre det som skal 
gjøres i september. Vanskeligere å gjøre resten dersom det ikke kommer inn 
penger. Casbar: Hvor lett er det å finne en som kan arbeide for kr. 4.500 pr. mnd. Et 
lite honorar krever god styring med timeforbruket og det krever en den feltarbeid i 
miljøet. Elisabet: for liten jobb å dele på to. Kanskje lønnet «midt i mellom»? Våre 
likviditetsproblemer har å gjøre med den meget store aktiviteten i SPREK. 
Kostnadene har vært større enn inntektene. Jo mer aktiv prosjektleder, desto større 
utgifter, særlig før Elisabets tid. Casbar: Hvor mye kan vi få inn på høsten av 
tilskuddene? Elisabet: Slutterklæring er sendt inn, et par andre slutterklæringer er i 

ferd med å utformes. Saksopplysning: Elisabet fratrer pr. 31.10.23. Fratredelse: 1 
mnd gjensidig oppsigelsestid. Lønn: øvre ramme (Casbar), ikke spikre en bestemt 

sum. Vedtak: Styret, med hjelp av Elisabet, arbeider for å finne en ny prosjektleder. 
Honoraret ligger mellom kr. 4.500 og 6.000,- pr. mnd. Styret arbeider med Elisabeth 
med strateiger for å nedskalere prosjektet noe.  

4. Notehefte-prosjektet. Status og arbeid framover v/ Marius. Se melding fra 
Marius på Messenger: Notehefteprosjektet:


* må søke mer penger. Jeg skal få fart på det når ferien er over. Har hatt 
mye greier ila ferien (som kom brått på)

* du, jeg og mor må ha et redaksjonsmøte, så vi kan få «hogd ting i 
stein». Alle notene er ført over i Finale og korrekturlest.

* må løse hvordan vi skal få delt videoene/lagt det inn i noteheftene. Det 
beste hadde vært YouTube, men siden HF-mailen er såpass kronglete å 
sende videre fra styre til styre, må det kanskje vurderes en ny løsning 
eller en annen måte å distribuere de på…? Vi gir uansett ikke opp 
YouTube! Hva med bildematerialet av gamle spelemenn? Det eller 
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dekorasjoner? Felles forord som står i alle heftene pluss et forord til 
hver enkelt hefte som de som har produsert det skriver. 
Innholdsfortegnelse? Marit, Marius og Bjørn Svere har et møte på 
mandag 15. august. Tar det videre derfra. 


5. Opplegg til diskusjon: Om økonomien i laget og mengden av tunge prosjekter. 
Hvor mange slike prosjekter har vi økonomi til for å holde gående samtidig når det 
er uklart hvor mye  støtte vi er beregnet å få? Hvor mange slike prosjekter bør vi ha 

med tanke på drifting av laget og i forhold til dyrtida vi nå befinner oss i? Hvordan 
håndtere situasjoner som den i vår mht. likviditet og utbetalinger? Eks: 
Likviditetslånet fra Casbar, utbetalings-problemene til Elisabeth Olhans i juli 23. 

Hvilke erfaringer har styret trukket av de pågående prosjektene? Her er mine 
tanker: Jeg tenker at vi bør redusere aktivitetsnivået i 2024 ut fra følgende: Styret i 
Hedmark folkemusikklag bør komme til en avklaring hvor mange tunge prosjekter 
de kan holde i gang samtidig. Nå anser jeg både SPREK og Notehefte-3
prosjektet som tunge prosjekter. Det styret har opplevd i det siste er at det ikke har 
kommet inn midler raskt nok til å få betalt regninger. Det har satt styret i en 
vanskelig situasjon, som man også har erfart mht. utbetaling av det siste honoraret 
ditt. Et annet argument som jeg mener er tungtveiende for å nedskalere 
virksomheten noe er den generelle dyrtiden samfunnet er inne i. Rentehevinger, 
prisstigning, og at det er mindre penger i omløp som folk vil bruke på kultur gjør det 
usikkert på hvor mye styret faktisk kan få inn av økonomisk støtte til de enkelte 
prosjektene. At det er strammere tider medfører også at det vil bli flere søkere på de 

enkelte tiltakene, noe som vil gjøre kampen om midlene langt tøffere. Diskusjon: 
Esten: viktig å avstemme virksomheten ut fra de økonomiske realitetene. Casbar: 
En bør ha en avveining eller bevissthet om aktivitet som fylkeslaget drifter kontra 
lokallagsaktiviteten. HF er et av de aller mest aktive fylkeslagene i Folkorg. Tanker 
om dette da det var på tale å slå sammen fylkeslagene i folkorg. Gudrandsdalen 
har aktive lokallag, liten bruk for fylkeslaget. Det motsatte i Hedmark. Hva skal 
fylkeslaget stå for og hva skal overlates til lokallagene? Notehefteprosjektet er helt 
klart en flykeslagsoppgave. SPREK: avhengig av hvordan man ser det. Avhengig av 
en viss respons fra lokallagene, men de hadde ikke ressurser til å drifte det sjøl. 
Her kom prosjektlederen inn. Er det riktig at det skal videreføres kun pga de fire 
lokallagene som nyter godt av det. Hedmark Juniorspelemannslag er i praksis et 
lokallag basert på permanent aktivitet og da er det urimelig at HF skal drifte det. 
Bør ta diskusjonen om hvorvidt HF skal drifte laget eller ikke. Generasjonsskifte i 
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laget. Tid inne for noen grep? Esten: Aktivitetsglede skal ikke brukes mot de 
lokallagene som nå nyter godt av ordningen. Casbar: Kan vi få andre kommuner 
med på ordningen, endre litt på profilen til SPREK-prosjektet. Bruke Elisabet og 
Sigrid Stubsveen til en slik vurdering. Kristian: Det er jo penger det alltid kommer 
an på … Casbar: HF-stevnet: liten interesse og stor utgiftspost. Esten: Det å drive 
juniorspelemannslaget er kr. 90.000 i året. Driften er tilskudds-basert: 
Fylkeskommunen: 40.000 (2022). Underskudd kr. 23.000,-. Ikke dekket opp fordi 
regnskapet gikk i minus så det ble dekket av egenkaitalen som nå er borte. 

Anbefaling: Styret skal være resreiktive med å igangsette nye, tunge prosjekter. Det 
bør også være med fokus på fordeling av aktivitet mellom fylkesnivå og lokallags-
nivå. Casbar: Eks. med HF-stevnet: Er det et lokallag som vil arrangere HF-stevnet 
kan de ta det, men HF-styret skal ikke træ arrangementer ned over hodet på folk. 
Esten: Lokallagene må selv budsjettere og sørge for å få dekket utgiftene, 
økonomistyring. Må sjekke vedtektene mht. Juniorspelemannslaget. Casbar: Er 
dette en sak for årsmøtet i HF?  

6.  Ny utlysing av FolkleiarUng. Dette angår lokallagene, ikke så relevant for oss, 
bortsett fra Hedmark Juniorspelemannslag.  

7. "Min felemusikk fra Glåmdalen» E-post fra Olav Sæta, 15.07.23 om oppbevaring 
av takk-bøker. BDK har svart på denne eposten. 


8. SAFFA-nytt. Tilgjengelig på nettet.  

9. Sponsor Insight - e-post 29. juni. BS svarer.


10. Eventuelt. Kristian: Ny landsfestival i 2026? Kristian skriver en kortfattet 
betenkning. Casbar: vurderer tilgang på frivillige. Viktig å finne nøkkelpersoner. 


11. Neste styremøte: tirsdag 5. september kl. 17. 

Møtet hevet kl. 18:20. 
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